

Dear Exhibitor,

Per HKSAR Government's announcement on the Enhanced Convention and Exhibition Industry Subsidy Scheme on 8 June 2020, any company participating in exhibitions organised by the Hong Kong Trade Development Council until July 2021 will receive subsidies.

In the case of HK International Lighting Fair (Autumn Edition) 2020, each company will be subsidised with US\$1,282 per 9sqm booth participation, subject to a cap of US\$12,820 (i.e. 90 sqm). The subsidy will be deducted from the rack rate directly.

If you have any question regarding your application, please contact our colleagues below:

Name	Tel	Email
Ms Christy Ng	2240 4483	christy.sl.ng@hktdc.org
Ms Jane Shek	2240 4134	jane.c.shek@hktdc.org
Ms Tobey Leung	2240 4811	tobey.om.leung@hktdc.org
Mr Douglas Lau	2240 4161	douglas.lau@hktdc.org

We thank you for your support to the HK International Lighting Fair (Autumn Edition) 2020.

Hong Kong Trade Development Council

致參展商:

香港特區政府於6月8日公布了最新的優化會議展覽業資助計劃。任何企業每參與香港貿易發展局舉辦的展覽，均可獲取展位費用資助（直至2021年7月）。以2020香港國際秋季燈飾展為例，參展商攤位面積每達9平方米，可獲取1,282美元資助，上限為12,820美元（即90平方米），相關資助將從參展費中直接扣除。

如閣下就資助計劃或報名事宜有任何問題，請聯絡我們同事如下：

Name	Tel	Email
伍詩朗小姐	2240 4483	christy.sl.ng@hktdc.org
石津小姐	2240 4134	jane.c.shek@hktdc.org
梁靄雯小姐	2240 4811	tobey.om.leung@hktdc.org
劉明德先生	2240 4161	douglas.lau@hktdc.org

感謝閣下對2020香港國際秋季燈飾展的支持。

香港貿易發展局